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 المستخلص
 مادة في الاول الصف معلم قسم طلبة تحصيل في المتمايز التعليم اثر  على التعرف الى الحالية الدراسة تسعى     

 من عينة خلال من التجريبي المنهج الباحث اتبع فقد الحالية الدراسة اهداف تحقيق اجل ومن. الاطفال رسوم
 ضابطة والثانية تجريبية الاولى مجموعتين الى تقسيمهم تم, وطالبة طالب( 60)بلغت الاول الصف معلم طلبة

 مثل متغيرات في, المجموعتين لكلا التكافؤات من مجموعة اجراء على الباحث حرص وقد,
 الاطفال رسوم مادة في تحصيلي اختبار اعداد على الباحث حرص كما(,الدراسي التحصيل,الذكاء,العمر)

 التجربة تطبيق اجرى ذلك وبعد. وثبات صدق من المناسبة السايكومترية الخصائص من مجموعة واستخراج
 : التالية النتائج الى الوصول اجل من بعدي اختبار تطبيق وتم والضابطة التجريبية المجموعتين على

 رسوم مادة في الاول الصف معلم قسم طلبة تحصيل في المتمايز التعليم لاستراتيجية اثر هنالك.1
  الاطفال

 لمادة البعد التحصيلي الاختبار في الضابطة المجموعة افراد على التجريبية المجموعة افراد تفوق.2
 . الاطفال رسوم

 الكلمات المفتاحية: التعليم المتمايز, رسوم الأطفال, الصف الاول

 
Abstract 

     The current study seeks to identify the impact of differentiated education on the 
achievement of first-grade teacher students’ achievement in children’s drawings. The 
first two groups are experimental and the second is control, and the researcher was 
keen to make a set of equivalences for both groups, in variables such as (age, 
intelligence, academic achievement), and the researcher was keen to prepare an 
achievement test in the subject of children’s drawings and extract a set of appropriate 
psychometric properties of honesty and stability. After that, the experiment was applied 
to the experimental and control groups, and a post-test was applied in order to reach 
the following results: 
1. The differentiated education strategy has an impact on the achievement of first-
grade teacher students in children’s drawings. 
2. There is a clear superiority of the members of the experimental group over the 
members of the control group in the post-achievement test for the subject of children's 
drawings.  
Keywords: Differentiated Education, Children’s drawing, First grade 
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